

Revision
版本
01

Effective Date
生效日期
2019-05-21

Certification Rule
认证实施规则



China

Doc. No.
文件编号
GCN_CCB_GR_003ECS

Page
页码
1/5

TÜV SÜD China Mark
TÜV南德中国认证标志

TÜV SÜD China Mark

TÜV南德中国认证标志



China

创享价值
激发信任

Add value.
Inspire trust.

TÜV SÜD Certification and Testing (China) Co., Ltd.
南德认证检测（中国）有限公司

Revision
版本
01

Effective Date
生效日期
2019-05-21

**Certification Rule
认证实施规则**



China

Doc. No.
文件编号
GCN_CCB_GR_003ECS

Page
页码
2/5

TÜV SÜD China Mark
TÜV南德中国认证标志

Establishment and History of Changes文件生效及修改记录

Rev. No 版本号	Page Affected 修改页码	Effective Date 生效日期	Reasons / Contents 原因 / 内容	Prepared by 编制	Reviewed by 审核	Approved by 批准
00	--	2019-02-25	Establishment of Document 文件生效	Li Tao	Andreas Horn, Yu Lingfang	Li Tao
01	3,4,5	2019-05-21	Corrected some editing mistakes 更正了一些编辑错误	Yu Lingfang	Li Tao, Andreas Horn	Li Tao

Revision Effective Date
版本 生效日期
01 2019-05-21

Doc. No. Page
文件编号 页码
GCN_CCB_GR_003ECS 3/5

Certification Rule
认证实施规则

TÜV SÜD China Mark
TÜV南德中国认证标志



1. Purpose 目的

This document describes the scope, norm, mark design and certification requirements for products as defined in the scope for TÜV SÜD China Mark Certification.

本文件规定了TÜV南德中国认证标志的范围，依据，标志形式和认证要求。

2. Scope and Norm 范围和认证依据

TÜV SÜD China Mark certificates state compliance to international/regional/national/local/ industrial/enterprise/internal standards to add value for clients and inspire each party's trust for certified product.

TÜV南德中国认证标志证书说明了产品符合相应的国际/区域/国家/地方/行业/企业/内部标准，为客户带来额外价值，激发各方对认证产品的信赖。

TÜV SÜD China Mark certificates can be issued for product categories included in CNCA approval certification (CNCA-RF-2002-08) scope of TÜV SÜD Certification and Testing (China) Co., Ltd. TÜV南德中国认证标志证书适用于中国国家认证认可监督管理委员会授予南德认证检测（中国）有限公司的认证机构批准书(CNCA-RF-2002-08)中所列范围的产品。

3. Certification Type 认证模式

TÜV SÜD China Mark certification is based on a type 5 certification scheme of ISO/IEC 17067 which includes type test/inspection/design appraisal/other determination activities, initial factory inspection and follow-up surveillance of the production facility.

TÜV南德中国标志认证以ISO/IEC 17067中的第5类认证方案为基础，这一方案包含了型式试验/检验/设计评估/其他评价方式以及对生产场所的首次检查和定期监督。

4. Certification Requirements 认证基本要求

4.1 Application 认证申请

Applicant shall fill out application form, prepare and provide documents and samples (if required) according to relevant product certification rule.

认证申请人应提出申请并提交认证申请表，并按照相应的产品认证实施规则准备和提交需要的资料和样品。

TÜV SÜD Certification and Testing (China) Co., Ltd. divides applied products into certification unit according to relevant product certification rule.

南德认证检测（中国）有限公司依照相应的产品认证实施规则划分认证单元。

4.2 Type Test/Inspection/Design Appraisal/Other Determination Activities 型式试验/检验/设计评估/其他评价方式

TÜV SÜD Certification and Testing (China) Co., Ltd. implements type test/inspection/design appraisal/other determination activities and provides conclusion according to relevant product certification rule.

Revision Effective Date
版本 生效日期
01 2019-05-21

Doc. No. Page
文件编号 页码
GCN_CCB_GR_003ECS 4/5

Certification Rule
认证实施规则

TÜV SÜD China Mark
TÜV南德中国认证标志



南德认证检测（中国）有限公司依照相应的产品认证实施规则进行型式试验/检验/设计评估/其他评价方式并提供相应的结论。

4.3 Initial Factory Inspection 初始工厂检查

TÜV SÜD Certification and Testing (China) Co., Ltd. implements initial factory inspection and provides inspection conclusion according to relevant product certification rule.

南德认证检测（中国）有限公司依照相应的产品认证实施规则进行初始工厂检查并提供检查结论。

4.4 Certification Review, Decision and Termination 认证结果评价、批准和终止

TÜV SÜD Certification and Testing (China) Co., Ltd. is in charge of certification review, and making certification decision basing on result of certification review. TÜV SÜD Certification and Testing (China) Co., Ltd. can issue certificate to applicant if approval certification.

南德认证检测（中国）有限公司负责对型式试验、工厂检查结果进行复核。南德认证检测（中国）有限公司根据复核结果做出认证决定。批准认证的，南德认证检测（中国）有限公司向申请人颁发认证证书。

If applicant is not able to correct the non-conformities detected during evaluation process, TÜV SÜD Certification and Testing (China) Co., Ltd. can make the desion to terminate certification.

当申请人未能在相关时限内完成对评价活动所发现不合格的整改时，南德认证检测（中国）有限公司可以作出不合格决定，终止认证。

4.5 Surveillance 获证后的监督

TÜV SÜD Certification and Testing (China) Co., Ltd. implements periodical surveillance according to relevant product certification rule.

南德认证检测（中国）有限公司依照相应的产品认证实施规则对生产场地进行定期监督。

Certification qualification, authorization of using certificate/certification mark are basing on positive surveillance result.

获证产品年度监督检查合格的，方可继续保持认证资格、使用认证证书和标志。

5. Certificate 认证证书

TÜV SÜD Certification and Testing (China) Co., Ltd. maintains/changes/suspends/cancels/withdraws certificates according to relevant product certification rule.

南德认证检测（中国）有限公司依照相应的产品认证实施规则执行认证证书的保持、覆盖产品范围的变更、以及暂停、注销和撤销工作。

See certificate template (CN and EN) for certificate's style.
认证证书的样式参见认证证书范本（中文版和英文版）。

Revision Effective Date
版本 生效日期
01 2019-05-21

Doc. No. Page
文件编号 页码
GCN_CCB_GR_003ECS 5/5

Certification Rule
认证实施规则

TÜV SÜD China Mark
TÜV南德中国认证标志



6. Mark 认证标志

See “List of TÜV SÜD China Mark“(GCN_CCB_O_002) for marks' styles.
认证标志范本参见《TÜV南德中国认证标志列表》（GCN_CCB_O_002）。

TÜV SÜD China Mark is exclusively used by TÜV SÜD Certification and Testing (China) Co., Ltd.

- It can be displayed on the rating label, package, user manual and advertising mediums/brochures.
- There are no specific dimensional requirement of the mark, it should be visible and identified by naked eye as long as the proportions are kept.
- The style of the mark shall be identical to marks' data files provided by TÜV SÜD Certification and Testing (China) Co., Ltd.

TÜV南德中国认证标志由南德认证检测（中国）有限公司独家使用。

- 标志可以显示在产品铭牌、包装、用户手册和产品宣传册上。
- 没有具体的标志尺寸要求，但标志需保持一定比例，可以由肉眼看见并识别。
- 标志形式应与南德认证检测（中国）有限公司提供的标志数据文件一致。

7. Certificatin Cycle 认证周期

Except relevant product certification rule has specific cycle requirement, the certification cycle of TÜV SÜD China Mark is five years, re-certification is demanded after certificate expires.

除非产品认证实施规则另有规定，TÜV南德中国认证标志的认证周期为五年，五年有效期满后，需进行再认证。

8. Fee 认证收费

See “The charge rule of voluntary certification“
参照《自愿性认证收费规则》（GCN_CCB_O_001）执行。

9.Relevant Documents 相关文件

Testing and Certification Regulations TÜV SÜD Group TÜV南德意志集团测试及认证准则

General Terms and Conditions 一般条款和条件

Certificate Templates (CN and EN) 认证证书模板（中文版和英文版）

GCN_CCB_O_002 List of TÜV SÜD China Mark TÜV南德中国认证标志列表

GCN_CCB_O_001 The charge rule of voluntary certification自愿性认证收费规则